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Francesc Martos: 
"A Canovelles hem 
treballat en conjunt" 
Francesc Martos, 26 anys, casat i amb un fíll, advocat 
de professió, ha estat l'alcalde més jove de Catalunya 
elegit a les municipals del 1979 i que ha gaudit —cosa 
poc freqüent— de l'admiració dels seus conciutadans i 
de tots els grups polítics de la població. L'entrevista és 
de Lluís Torres. 

- Després de tantes lloances obtingu-
des, no seria aquest el millor moment 
per la retirada? 
- Jo penso que no. El fet d'estar en un 
ajuntament no necessàriament ha de 
comportar anar a buscar medalles sinó 
simplement d'anar a treballar per una 
cosa que un creu que està més o menys 
capacitat Crec que el meu poble no ha 
de tenir un alcalde que obtingui molt 
èxits sinó un alcalde que treballi real-
ment pel poble i que pugui dedicar-s'hi 
plenamenLJo sóc advocat i des de que 
estic a l'ajuntament he debcat absoluta-
ment la meva feina per dedicar-me a la 
tasca municipal.Com tothom, hauré tin-
gut equivocacions i, suposo, encerts. 
• Quin és el teu poder de convicció, 
perquè, sembla ser, sempre deixas 

satisfet a tothom... 
- No sempre s'ha de contentar a tota la 
gent. EI que succeeix és que quan es té 
un problema no sempre s'escolta al que 
es queixa. Jo la idea que tinc és que a la 
gent no se l'hi ha de donar la raó perquè 
la demanin sinó quan reahnent la tenen. 
La gent quan se li expliquen les coses i 
s'els hi argumenten, ho entenen. Si són 
ben atesos veuen el govem municipal 
d'una altra manera. 
- Quina ha estat la clau de la teva 
gestió? 
- Pot ser ha estat això, escoltar a tothom 
i decidir en conseqüència, per que escol-
tant de tothom s'aprén. No es tracta de 
ser més savi que ningú. Tant s'aprén 
d'una persona sense estudis que d'un 
enginyer industrial. 

- Fins a quin punt la ineperiència t'ha 
comportat problemes? 
- Al principi sí, com tothom. La inexpe-
riència es pot vèncer amb moltes ganes 
de treballar i amb un intent seriós de 
volguer comprendre tots els problemes 
que es presenten. 
- Es fàcil governar sense oposició, 
veritat? 
- No et creguis que és facU. L'oposició 
et fa veure, a vegades, coses que tú dei-
xes de fer. D'altra banda, aqui, a Cano-
velles, no es que no hi hagi oposició. El 
que passa és que tots hem treballat en 
conjunt i s'han donat facilitats a tothom 
perquè pogués treballar. Els grups 
municipals del PSUC i CiU han tingut 
les seves carteres, han treballat com han 
volgut hi no han tingut entrebancs per 
part de l'equip de govem. Tots hem 
sigut govem i oposició. 
- Quins són els objectius que us heu 
plantejat de cara al futur mandat? 
- Aquests primers 4 anys eren de posar 
ordre a tots nivells. Jo penso -com deia 
Tiemo Galvàn- que ara el que s'ha de 
fer es posar en marxa l'administració i 
donar els serveis que millorin la qualitat 
de la vida dels nostres veïns. Crec que 
en els proper 4 anys, el poble -al marge 
de les obres que s'han de realitzar per 
necessitat- podrà comprobar una mi-
llora qualitativa en aspectes fonamen-
tals com poden ser la cultura, serveis 
socials, etc. 
- Jordi Terrades, ler Secretari de la 
Federació comarcal, és el segon de la 
llista. Sens dubte, un candidat de 
pes... 
- Tinc un segon de llista que -arran dels 
càrrecs que ha tingut en el partit- ha 
demostrat una veritable capacitat de tre-
ball. Es molt important tenir les espat-
lles ben guardades. D'altra banda, tinc 
un equip formidable al darrera en el que 
hi tinc dipositada tota la meva con-
fiança. 
- Quines aspiracions té Francesc 
Martos en aquest món de la po-
lítica? 
- Encara que això ho digui tothom, jo no 
tinc ima especial predilecció per ocupar 
càrrecs d'alt nivell sinó que penso que 
les persones s'han de plantejar un tipus 
de treball en una etapa determinada. Si 
per circunstàncies de la vida s'em crida 
per ocupar altres resjxjnsabilitats m'ho 
pensaré. I si considero que tinc capaci-
tat per fer-fo i puc fer un servei a la 
societat, després si que no m'ho pensaré 
dues vegades. Però,ocupar un càrrec 
per que si no ho faré mai. Vull dir que si 
un dia em proposen -per dir una 
bestiesa- la Direcció General d'Agricul-
tura no ho acceptaré perquè no en tinc 
ni idea del tema. Tots hem de treballar 
en el que coneixem i podem donar 
un servei. 
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